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KŁODZKO. Na terenie miasta znajduje się sporo powierzchni zielonych. Wymagają stałej pielęgnacji,
szczególnie w okresie letnim.  Tymczasem gmina nie dysponuje własną firmą,  która na bieżąco
mogłaby zajmować się utrzymywaniem tych obszarów. W tym zakresie korzysta z usług różnych
podmiotów.
 

W Kłodzku tereny zielone zajmują niemałą powierzchnię

Władze samorządowe Kłodzka uważają, że aby ustabilizować stale rosnące koszty ponoszone na
zieleń miejską należałoby utworzyć swój zakład. Niekoniecznie musi to być samodzielna firma, a np.
przypisana  do  spółki  Zakład  Administracji  Mieszkaniami  Gminnymi.  W ten  sposób  unikniętoby
kosztów administracyjnych, z drugiej strony zapewnionoby sobie w szerszym zakresie stały dostęp
do sprzętu, za którego wypożyczenie teraz trzeba płacić.

Decyzja odnośnie uruchomienia zakładu zieleni miejskiej zapadnie po głębokiej analizie finansowej i
merytorycznej. Niewykluczone, że jeszcze w tym roku.
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